
   佛光山波士頓三佛中心2025年度春節平安燈暨光明燈通啟 

2025 Chinese New Year Peace Lantern Offering and Light Offering  

 

各位護法信徒吉祥： 
 

時序歲末年盡，農曆新春將屆，本寺依例舉辦「春節平安燈會」及「2025 年度光

明燈上燈法會」。平安燈又稱福田燈，於正月新春期間供奉，意在「迎新歲，納吉祥。」

光明燈，又名長命燈或無盡燈，本寺於晝夜六時在佛前供奉，並日夜課誦祝禱，功德

回向點燈者平安吉祥，增福增慧。如欲發心點燈供佛者，歡迎向本寺登記，功德無量！ 

 

耑此 敬頌   向前有路  光明在望 

 

註：「2024 年度光明燈圓燈法會」 日期：2025 年 1 月 12 日 上午 10 時 
 

「2025 年度光明燈上燈法會」 日期：2025 年 2 月 16 日 上午 10 時 

     

                                             佛光山波士頓三佛中心 謹啟 
 

Dearest Dharma Protectors and Devotees,  

     The Chinese New Year is approaching! Fo Guang Buddhist Temple Boston is hosting 
two special events for the first month of the New Year – “Peace Lantern Offering” and “2025 
Annual Light Offering Inauguration Service”. Peace Lantern is also named Merit Light and 
can cultivate and accumulate one’s merits. It has the meaning of “Welcome New Year, Bring 
Auspicious Fortune”. Light Offering (also named Longevity Light or Endless Light) will be 
lit the entire year and joined by morning and evening chanting services with good fortunes 
and wisdom transferred to each individual. We cordially invite you to sign up for these two 
great events and be benefited from the Dharma and endless merits.  

Keep Going, the Future is Bright. 
 

2024 Annual Light Offering Completion Service: January 12, 2025 （10AM） 
 

2025 Annual Light Offering Inauguration Service: February 16, 2025（10AM） 
 

Fo Guang Buddhist Temple, Boston  

 



佛光山波士頓三佛中心 

2025 年春節平安燈暨光明燈功德登記表 
2025 Chinese New Year Peace Lantern Offering and Light Offering Registration Form  

聯絡人 
Contact 
person 

 中文               

 Chinese   
電 

話 
Tel 

(H) 
登記日期  
Date 
 

 英文 
 English (C) 

郵址 E-Mail 

地址 

 Address 

 

春節平安燈 功德芳名 Beneficiary for Peace Lantern Offering 
 ( 闔家姓名$60 per family) 

   

   

  
小計 Total 

 光明燈 功德芳名 Beneficiary for Light Offering  

(個人全年度 $80 per person per year) 

          

   

   

  
小計 Total  

供齋、供花、供果(隨喜) Food, Flowers and Fruits Offering (Open Donation) 

   

  
 

  小計 Total 

 支票抬頭請寫 FGBT    Please make check payable to FGBT 
 

功德款Donation:         現金Cash/支票Check #:       三聯單Receipt # :       經辦人Receive:  
 

刷卡(卡號最後4位) Credit Card (last 4 digit):  


